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NOTÍCIES

ELECCIONS GALLEGUES

El PSG defensa que hi ha
alternatives a les retallades
El secretari d’organització del 
Partit Socialista de Galícia 
(PSG), Pablo García García, va 
acabar ahir la visita que ha re-
alitzat al país durant el cap de 
setmana per donar a conèixer el 
projecte de la seva formació en-
tre els residents gallecs de cara a 
les eleccions que celebra aquesta 
comunitat el 21 d’octubre.

El polític gallec va explicar 
les propostes electorals del PSG 
en un acte que va tenir lloc al 
centre cultural La Llacuna i que 
va comptar amb l’assistència 
del president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, i del secretari d’or-
ganització de la formació, Marc 
Cornella. 

García i Bartumeu van co-

incidir en aquest acte que per 
créixer i sortir de la crisi hi ha 
alternatives a les polítiques de 
retallades que els governs de sig-

ne neoliberal estan aplicant en 
aquests moments. 
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Pablo García en un moment de la seva intervenció a La Llacuna.
  // T. M.

ORDINO

Els plats i la gent marquen l’èxit 
de la 21a Mostra gastronòmica
//  Els assistents van poder triar entre plats asiàtics, europeus i autòctons de 20 locals

A Andorra es pot menjar bé i amb 
productes de qualitat. Així es van 
encarregar de demostrar-ho ahir 
els vint restauradors participants 
en la 21a Mostra gastronòmica 
d’Andorra, que amb 38 plats di-
ferents –que incloïen cuina asi-
àtica, europea i del país– van fer 
les delícies dels més de 400 assis-
tents, que van quali� car la mostra 
d’un èxit total. 

Als comensals se’ls feia com-
plicat escollir quin plat tastar i és 
que, com van assenyalar alguns 
d’ells, “tots tenen molt bona pin-
ta”. A poc a poc, però, van anar 
descobrint què amagava cadas-
cun i van anar donant el vistiplau 
a tots els que tastaven. “És una 
oportunitat única per conèixer 
quina cuina fa cada restaurant 
de la parròquia. Intento venir 
cada any”, va indicar una de les 
assistents, que, a més, resideix a 
Ordino i no va saber indicar quin 
havia estat el plat que més li havia 
agradat ja que “tots eren molt di-
ferents i eren molt bons”.

Els restauradors tampoc podi-

en amagar l’orgull i la satisfacció 
pel bon desenvolupament de l’es-
deveniment. “És el segon any que 
venim i no podem estar més con-
tents de l’acceptació que han tin-
gut els plats que hem ofert”, van 
indicar des del restaurant Èmo. 
Molts d’ells van repartir 200 uni-
tats de cadascuna de les propos-
tes que van oferir a la mostra.

A banda de mostrar quina ti-
pologia de cuina es fa en cada 
establiment, els restauradors van 
apro� tar l’ocasió per difondre la 
ubicació dels establiments per-
què així la gent els pugui tenir en 
ment en el moment de sortir a di-
nar o sopar fora de casa. Les tar-
getes i els petits obsequis servien 
per indicar on s’ubica cadascun 
d’ells i és que, com va assenyalar 
el conseller de Turisme i Esports 
d’Ordino, Bartumeu Gabriel, 
“els restauradors són conscients 
de l’oportunitat que tenen a les 
mans i apro� ten la jornada per fer 
màrqueting directe. Si la gent surt 
contenta de la mostra és possible 
que vagin al restaurant i després 

comparteixin l’experiència amb 
familiars o amics. El boca-orella 
és el que millor funciona en l’ac-
tualitat”. Una manera de reactivar 
l’economia de la parròquia i que 
la gent la conegui.

Tot i l’acceptació que té la mos-
tra entre el públic, ja sigui d’Or-
dino o d’altres indrets del Prin-

cipat, l’espai és l’únic que es pot 
interposar en el creixement de 
l’esdeveniment. En aquest sentit, 
tant Espot com Gabriel van reco-
nèixer que estan pràcticament al 
límit, ja que l’espai és el que mar-
ca el nombre d’establiments i per-
sones que hi poden prendre part. 
Espot va agrair a Ordino Studios 
que cedeixi l’espai, ja que avui és 
un dels més grans de què disposa 
la parròquia.

En tot cas, des del Comú van 
descartar la possibilitat de fer 
aquesta iniciativa en una altra 
parròquia, per conservar l’essèn-
cia i l’indret on va néixer, ara fa 
més de vint anys.

D’altra banda, Gabriel va avan-
çar que el Comú està estudiant la 
possibilitat de tornar a obrir el 
Centre Esportiu els diumenges. 
Seria en hores concretes, en fun-
ció de l’estudi sobre hores d’as-
sistència que han fet als clients, i 
només durant els mesos d’hivern 
per oferir més oci a la parròquia.
A. LL. // Ordino
@A_Llacuna 

L’esdeveniment va 
reunir més de 400 
comensals, molt a 
prop del límit

La gent va estar oberta a provar els diferents plats que els vint 
restauradors van preparar per a l’ocasió.                                                            // T. M.

COMERÇ PROTOCOL DE L’INFANT

Reunió sobre 
els nous tributs

El PS demana 
la signatura

L’Associació de Comerciants 
del Centre Històric d’An-
dorra la Vella ha organitzat 
per demà una reunió infor-
mativa sobre les noves � gures 
tributàries que s’estan posant 
en funcionament: l’impost 
de societats i l’impost de la 
renda de les activitats econò-
miques. L’entitat recorda que 
abans del 30 de setembre s’ha 
de fer el primer pagament a 
compte d’aquests nous im-
postos. La reunió informativa 
compta amb la col·laboració 
de l’Associació de Compta-
bles del Principat i tindrà lloc 
a les 20.30 al centre cultural 
La Llacuna, situat al carrer 
Mossèn Cinto Verdaguer 4 
d’Andorra la Vella.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

El Partit Socialdemòcrata 
(PS) ha fet una crida perquè 
el Govern signi abans d’acabar 
l’any el protocol facultatiu de 
la Convenció sobre els Drets 
de l’Infant relatiu a un pro-
cediment de comunicacions. 
Aquest nou protocol, aprovat 
per l’Assemblea General de 
les Nacions Unides el 19 de 
desembre del 2011, permetrà 
presentar denúncies indivi-
duals i col·lectives davant del 
Comitè dels Drets de l’Infant 
per vulneració de qualsevol 
dels drets que recull el trac-
tat. Les comunicacions sobre 
violacions de drets poden 
procedir d’infants o grups 
d’infants, d’adults i, � ns i tot, 
d’estats. 
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 


